
Descarten per ara a Cassà la reconversió en carrer 

de la C-65 al seu pas pel nucli 

 L'alcalde, Martí Vallès, diu que la proposta “no està sobre la taula” perquè el moment 

actual fa difícil poder desencallar una obra d'aquesta magnitud 
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L'equip de govern de Cassà de la Selva, d'ERC, descarta per ara impulsar la reconversió en 

carrer de la C-65 al pas pel nucli, un tram de prop de dos quilòmetres, tal com s'ha fet a 

Llagostera, on les obres ja estan a punt de finalitzar. Un criteri que també comparteix CDC, a 

l'oposició, que, si bé ha inclòs diverses vegades aquest projecte en alguns programes 

electorals, també considera que ara mateix, a més de no ser una prioritat, es fa difícil poder 

trobar finançament públic. 

Malgrat aquesta unanimitat, però, bona part dels serveis i l'enllumenat estan notablement 

degradats, especialment el sistema de recollida d'aigües plujanes i enllumenat. Martí Vallès, 

alcalde de Cassà, no tira la tovallola, i admet que és una actuació que tard o d'hora s'haurà de 

plantejar, però que ara mateix el municipi té altres prioritats, com ara centrar-se en la gestió, la 

dinamització del comerç i la indústria, a més de plantejar un ajuntament més participatiu, 

després d'anys d'haver estat centrats a reduir l'endeutament amb un dur pla d'ajustament. 

Robert Mundet, portaveu de CDC, admet que amb la situació econòmica actual, i amb l'afegit 

de la falta d'inversió pública i subvencions, es fa molt difícil poder abordar aquesta obra. Amb 

tot, i igual que Vallès, Mundet també la considera necessària. 

L'Ajuntament ja va fer una primera intervenció, en un tram d'uns 700 metres, el 2003, que va 

anar des del carrer Marina, a l'altura del trencall a la carretera de la Bisbal, fins a la rotonda de 

la rambla. Una actuació integral en què es van refer serveis. 

LES FRASES 

Tenim ara mateix altres prioritats, això no vol dir que no sigui una actuació necessària 

Martí Vallès, alcalde de Cassà de la Selva 

Amb la situació econòmica actual es fa molt difícil poder abordar-ho. Ara hi ha altres prioritats 

Robert Mundet, portaveu de CDC 

 



 

La C-65 al seu pas pel nucli de Cassà de la Selva, ahir, on cal una intervenció per refer 

voreres, serveis i enllumenat Foto: M. LLADÓ. 
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